
          (Nr. 18D77) 
 
Beste (burger)raadsleden, 

Tijdens de behandeling van het plan Thuis in Zwijndrecht in de carrousel van 23 januari 2018 is de 
toezegging gedaan terug te komen op een tweetal punten: 

1.       Het plan Thuis in Zwijndrecht beschrijft nu alleen het bevorderen van sportparticipatie. De raad 
ziet graag dat niet alleen ingezet wordt op de sportparticipatie, maar ook op de cultuurparticipatie.  

2.       Het plan voorziet in een aanvullende maatregel om het voor vergunninghouders financieel 
makkelijker mogelijk te maken om te sporten. U heeft de vraag gesteld of deze aanvullende 
ondersteuning ook mogelijk gemaakt kan worden voor alle minima. 

Met dit bericht kom ik graag aan die toezegging tegemoet.  

Ad 1. Het belangrijkste doel van de maatregel is het bevorderen van de integratie en participatie en 
het doorbreken van eenzaamheid. Het college is het met u eens dat dit even goed geldt voor cultuur- 
als met sportparticipatie. Financieel kan deze uitbreiding ook zonder gevolgen worden doorgezet. De 
verwachting is dat in de praktijk door vergunninghouders gekozen zal worden voor één van de opties. 

Ad 2. Vanzelfsprekend is het mogelijk een zelfde regeling toe te passen voor minima. Wanneer het 
bedrag wat berekend is voor vergunninghouders geëxtrapoleerd wordt voor de groep minima dan gaat 
het om een bedrag van € 40.000,- per jaar. Het college erkent dat sport en cultuurparticipatie ook voor 
minima een bijdrage kan leveren aan de participatie in de samenleving. Zoals bekend wordt het 
minimabeleid grotendeels vastgesteld en uitgevoerd door de SDD. Recent is dat beleid besproken in 
de Drechtraad en is een aangepast beleidskader vastgesteld. Daarom en mede vanwege de 
knellende financiële kaders lijkt het niet opportuun om nu tot intensivering van dat beleid of een 
andere prioriteitstelling te komen. Door het rijk zijn extra gelden voor vergunninghouders aan 
gemeenten beschikbaar gesteld omdat deze groep extra aandacht verdient bij de integratie binnen de 
Nederlandse samenleving. Dit is een extra opgave die anders is dan die van minima in het algemeen. 
Hier komt bij dat vergunninghouders de eerste paar jaar ook extra uitgaven hebben omdat zij en 
lening moet afsluiten voor inrichting van hun woning. Om genoemde redenen ziet het college op dit 
moment geen aanleiding om de voorgestelde aanpak mbt cultuur en sportparticipatie uit te breiden 
naar de minima vanuit de lokale middelen in Zwijndrecht. 

Namens het college en met vriendelijke groet, 

Jolanda de Witte 

Wethouder Jeugd, Gezondheid, Onderwijs, Sport en Cultuur 

Gemeente Zwijndrecht 

 


